
Zeer Geheim 

RAAD VOOR EUROPESE ZAKEN 
Ex. nr 

Nr. 9543 

Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 13 februari 1981 in het Catshuis van 

09.30 uur tot 10.30 uur 

Aanwezig: Minister Van der Klaauw (voorzitter) en 
de ministers Van Aardenne, Albeda, 
De Koning, Van der Stee en Tuijnman 
alsmede de staatssecretarissen Beyen 
en Van der Mei. 

Voorts zijn aanwezig de heren Van de Graaf (AZ), 
De Grooth (EZ), Heim (BuZa) , Nieman (BuZa), 
Posthymus Meyjes (BuZa), Rutten (PV-EG), 
Wellink (Fi) en de De Zeeuw (L&V). 

Secretaris : drs. J.W. Holtslag (wnd) 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

1. Notulen van de vergadering van 16 januari 19 81 
(nr. 9513). 

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd 

2, Mededelingen 

a. Visraad 

De heer De Zeeuw meldt dat tijdens de 
zojuist afgelopen Visraad de communicatie tussen 
het Voorzitterschap en de Commissie te wensen 
overliet, hetgeen één van de oorzaken van het 
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gebrek aan voortgang tijdens deze Raad is geweest. 
De nieuwe commissaris Kontogeorgis en zijn 
ambtelijke diensten toonden weinig activiteiten 
tijdens deze Raad. De BRD is overigens het voor
naamste slachtoffer van het mislukken van deze 
Visraad, hetgeen dit land ertoe heeft gebracht te 
verklaren nu zelf in andere dossiers ook weinig 
soepelheid tentoon te zullen gaan spreiden. 

De voorzitter informeert of 
het nuttig zou zijn indien hij dit onderwerp 
tijdens zijn lunch met Commissievoorzitter Thorn 
op 16 februari a.s. ter sprake zou brengen. 

De heer Posthumus Meyjes sluit niet uit 
dat de heer Thorn dit onderwerp met minister
president Van Agt wenst te bespreken op 
19 februari. 

Minister Van der Stee acht een bespreking 
met Voorzitter Thorn van de gang van zaken tijdens 
de Visraad gewenst gezien de afkeurenswaardige 
wijze waarop met name de ambtelijke diensten van 
de Commissie het Voorzitterschap hebben behandeld. 

De heer Posthumus Meyjes is van mening 
dat de discussies over het visbeleid nu alleen 
weer vlot getrokken kunnen worden middels een 
initiatief van het Voorzitterschap. Wellicht zou 
aan de Commissie verzocht dienen te worden de 
hiervoor benodigde informatie ter beschikking te 
stellen. 

De heer Rutten acht in ieder geval 
contact tussen Commissie en Voorzitterschap gewenst 
voor de volgende Visraad van 9 en 10 maart a.s. 
teneinde tot een gecoördineerde benadering te 
komen. 

De heer De Zeeuw onderschrijft dit 
voorstel doch verwacht hier weinig resultaten van. 
Een bevredigend verloop van het gesprek met 
voorzitter Thorn zou echter wellicht een positieve 
invloed kunnen hebben. 

De voorzitter stelt voor 
L&V hem ten behoeve van zijn gesprek met de 
voorzitter van de Europese Commissie een notitie 
zal geven over de gang van zaken tijdens de 
afgelopen Visraad. 

De raad stemt hiermee in. 


